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Bestyrelsesmøde den 31. maj 2011 

Udkast til referat  

Til stede:  Knud Peder, Jørgen, Lasse, Kent, Poul, Tony og Leslie 

Fra Ladby Skibslaug: Einar Ravneberg,  Mette  Ladegaard Thøgersen, Gerhard Neppl og Peder  

Dirckinck-Holmfeld. (Vikingemuseet) 

Referent: Leslie 

 

Møde med Ladby Skibslaug. Kent Steffensen orienterede om Badanstalt - projektets baggrund og 

status. Den store opgaver er finansieringen. Samarbejde om projekterne foreslås. 

Mette redegjorde for vikingeskibsprojektets status og tidsramme. Skibet vil være ejet og 

vedligeholdes af Vikingemuseet. 

Gensidig interesse i at gå sammen om. Indledningsvis vil samarbejdet bestå i af fremskaffe midler 

til broanlæg og badeanstalt. Kent og Poul indgår i det videre arbejde med ansøgninger og i 

samarbejdet med Vikinskmuseet og Ladby Skibslaug 

 

1. Opfølgning på den ekstraordinære generalforsamling.  

Nye vedtægter ikke vedtaget, de gamle vedtægter gælder således, et nyt forslag 

gennemskrives efter kritik, som er taget til efterretning og ved næste generalforsamling 

præsenteres forslaget, hvorefter der kan stemmes om de enkelte punkter. I efteråret 

arbejder en gruppe med nye vedtægter. 

2. Referater af bestyrelsesmøder, drøftelse 

Referater skal sendes til godkendelse og efterfølgende lægges på hjemmesiden 

3. Orientering om budget og fremtidige indkøb til drift. 

Tony styrer indkøb til badafd. herunder til rengøring, sæbe og toiletpapir. 

Øvrige indkøb sker i samråd med kasseren. (undtaget herfra er de sidste investeringer 

frem til slutningen af juni).  

 

4. Planlægning Sankt Hans, fordeling af opgaver. 

Telt og aftale med Boris er på plads 

Tony følger op på musik via Marianne 

Teltet sættes op på parkeringen 

Bålbestyrer, Lasse varetager opgaven. 

Praktisk møde afholdes mandag den 18. Juni kl. 17. Tony inviterer et par interesserede 

vinterbadere til mødet. Boris inviteres til mødet.  

5. Sæson for vinterbadere, drøftelse og beslutning. 

Sæsonen afsluttes  i 2012 den 1. Juni. Nedtrapning er sket i maj.  

Ny sæson starter op i reduceret udgave i september og på fuld tid pr. 1. oktober. 
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6. Regler for fælleshus, drøftelse og beslutning 

Husudvalget står for vedligehold og regler vedr. fælleshus. 

Nyt opslag vedr. regler i badeafdelingen udarbejdes, godkendes af vinterbaderne og med 

vinterbaderne som afsendere. Knager til overtøj sættes op, og omklædning i jollehuset 

må ikke forekomme. 

Rengøringsinstruks udarbejdes ( Tony). Vinterbadere står for rengøring af bad og 

fælleshus og handicap-toilet. 

 

7. Opdeling af huse, drøftelse og beslutning 

Husene deles op med henblik på at tilgodese så mange som muligt, men proceduren 

justeres løbende i forhold til venteliste. 

Lister opdateres i juni. Lasse og Leslie varetager dette. 

 

8. Dato for næste møde 

Et kort møde kan afholdes i forbindelse med Sankt Hans – mødet den 18. Juni. 

9. Evt.  

Antal medlemmer af vinterbadere diskuteres i vinterbaderudvalget og beslutning herom 

træffes på næste bestyrelsesmøde. 

 

Husudvalget og Søm og Skruer samles om fælles rengøring af udendørsområdet og aftaler 

ad hoc.  

 

De sidste investeringer er i fuld gang. 4 redningslejdere etableres. Ca. 35.000 er 

disponeret. Flere borde og bænke kan anskaffes samt stolper til et lavt rækværk. 

 

Skilte til yderbroen med oplysninger om at broen er forbeholdt Kerteminde Værft. Jørgen 

ser på skilte. Gæsteskilt til Boris´ pladser sættes op. Øvrig skilteskov søges undgået. 

 

Skilledato ved indmeldelse pr. 1. januar som betaling af ”halvårligt” medlemskab.  

 

Tony etablerer videoovervågning, (G4S). 

 

Ønske om at redskabsrummet kommer ind under låsesystemet. 

 

Små reparationer, Knud-Peder kontakter Trier 

 

Når ledige pladser tilbydes er vi på nr. 8 ved rokeringslisten.  

Hjertestarter sat op, kursus afholdt. 

Tage Olsen har sagt hus og plads op. Hele det indbetalte beløb tilbagebetales (jolleplads, 

nøgle og hus.) 

Tomme pladser skal være besat senest den 15. Juni, derefter sendes en henvendelse om 

at der er et krav om aktivitet. Lister over indbetalinger gennemgås i næste uge. 
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